

Date: 3 July 2025 التاريخ: 3 بوليو 2025

Disclosure

افصاح

Bank Muscat SAOG Appoints Ubhar Capital as a Liquidity Provider

بنك مسقط ش.م.ع.ع. يقوم بتعيين أوبار كابيتاك كمزود للسيولة

Bank Muscat SAOG ("Bank Muscat") would like to inform the market that subsequent to the approval received from its shareholders during the Annual General Meeting (AGM) held on 26 March 2025, it has entered into an agreement with Ubhar Capital SAOC ("U-Capital") to appoint U-Capital as the liquidity provider (LP) in respect of Bank Muscat's shares listed on the Muscat Stock Exchange ("MSX") in accordance with MSX Resolution No. 73/2023 Issuing the Market Making Regulation.

يود بنك مسقط ش.م.ع.ع. ("بنك مسقط") افادة السوق عن إبرامه لإتفاقية ("الإتفاقية") مع أوبار كابيتال ش.م.ع.م. ("أوبار كابيتال") و ذلك بعد الحصول على موافقة المساهمين في اجتماع الجمعية العامة العادية السنوية المنعقد بتاريخ 26 مارس 2025، تم بموجب هذه الإتفاقية تعيين أوبار كابيتال لتقديم خدمات مزود السيولة فيما يتعلق بأسهم بنك مسقط المدرجة في بورصة مسقط وفقا للائحة رقم 2023/73 الصادرة من بورصة مسقط باصدار لائحة صناع السوق.

The Agreement will be effective for one year, subject to renewal. U-Capital will commence LP services on the 6th of July 2025 independently, within specific controls and standards according to the requirements of the regulatory authorities.

ستكون الإتفاقية سارية لمدة سنة واحدة، قابلة للتجديد. ستبدأ أوبار كابيتاك بتقديم خدمات مزود السيولة بتاريخ 6 يوليو 2025 بشكل مستقلُّ، وبضوابط ومعايير محددة وفقا لتشريعات الجهات

This arrangement aligns with MSX's strategy to encourage investment activities, and سيوق رأس المال، و تعزيز مكانتها لدعم التنمية contribute to the enhancement of capital markets to propel economic development and support Oman's Vision 2040.

و تنسجم هذه الإتفاقية مع استراتيجية بورصة مسقط لتعزيز الإستثمار و المساهمة في تنشيط الإقتصادية و رؤية عمان 2040.

وليد بن خميس الحشار الرئيس التنفيذي Waleed K. Al Hashar **Chief Executive Officer**